
 

 

Zápisnica  

zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. I. 

(Staré mesto, Žabník, Necpaly) 

zo dňa 02.07.2025 

Začiatok zasadnutia:  16.00 h 

Ukončenie zasadnutia:  19.30 h 

Prítomní členovia: 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová, Mgr. Peter Krško, RNDr. Ing. Ján Kuchárik, MVDr. Vladimír 

Petráš, MgA. Martina Polievková, ArtD., MVDr. Norbert Turanovič 

Ostatní prítomní:  

Obyvatelia časti Žabník (podľa prezenčnej listiny) 

Program: 

1) Otvorenie 

2) Žiadosti 

3) Rôzne, podnety obyvateľov a diskusia s obyvateľmi 

4) Záver 

K bodu 1) 

Predsedníčka VVO č. I. p. PaedDr. Kvetoslava Ďurčová privítala prítomných 

a otvorila zasadnutie  VVO č. I., ktoré začalo o 16.00 h v budove na Ulici J. Hollého 2 

v Prievidzi. 

K bodu 2) 

1) Žiadosť- Róbert Lacko, Veľkonecpalská ulica 348/138, 971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o nájom nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta Prievidza. 

- Členovia VVO č. I. sa nemôžu k žiadosti vyjadriť, pretože na základe materiálov 

a stanoviska architektky nie je predmetný pozemok vo vlastníctve mesta. 

- Hlasovanie: Za - / Zdržal - / Proti - 

2) Žiadosť- T + T, a.s., A. Kmeťa 18, 010 01 Žilina.  

- Odbor stavebného poriadku, výstavby a ŽP MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o súhlas 

so zmenou harmonogramu zberu triedených komodít 

- Členovia VVO č. I. súhlasia so zmenou termínu zberu v zberovom okruhu č. 3. na 

poslednú stredu v mesiaci. 

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0 
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K bodu 3) 

1) Zasadnutia VVO č. I. sa zúčastnil p. Igor M. vo veci pretrvávajúcich problémov 

s neprispôsobivým susedom, ktorý svojím neustálym búchaním, pílením, vŕtaním 

znepríjemňuje kľudné bývanie ako jemu, tak aj blízkym susedom z ulice.  

- Keďže sa obťažujúci sused nedopúšťa nijakých priestupkov kde by mesto mohlo byť 

nápomocné, členovia VVO č. I. odporúčajú obrátiť sa na iné orgány ako RÚVZ a Okresný 

úrad. V prípade neudržateľných a zákon prekračujúcich konfliktov odporúča obrátiť sa na 

MSP. 

2) Členovia VVO č. I. žiadajú kompetentný odbor MsÚ osloviť majiteľa rodinného domu na 

Športovej ulici 101/21 a vyzvať ho na úpravu zanedbaného pozemku (opíliť stromy, kríky, 

pokosiť a vhodne upraviť celý pozemok). 

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0 

3) Členovia VVO č. I. žiadajú za obyvateľov osvetliť prístupovú cestu v miestach vstupov do 

jednotlivých uličiek ku garážam na Ceste pod skalou. Po zotmení si obyvatelia musia 

svietiť lampášmi, je to zdraviu nebezpečné a po tme sa tam zbiehajú rôzne indivíduá. 

- Členovia VVO č. I. navrhujú osadiť napr. lampy na pohybové senzory, solárne lampy 

alebo inú vhodnú alternatívu, ktorú by bolo možné zrealizovať v blízkom časovom 

horizonte, nakoľko požadovaná kamera Mestskej polície sa na lampu pouličného 

osvetlenia na príjazdovej ceste ku garážam nedala z technických príčin umiestniť. 

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0 

4) Na základe uznesenia z MsR č. 141/25, členovia VVO č. I. súhlasia so začatím právnych 

úkonov k získaniu pozemkov pod prevádzkou Kamenárstva do majetku mesta za účelom 

zachovania zelene a zamedzenia možnej výstavby v danej lokalite. Členovia VVO č. I. 

zároveň žiadajú právnu kanceláriu zistiť či sa k pozemku neviaže predkupné právo 

mesta. 

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0 

5) Členovia VVO č. I. sa dohodli na termíne výjazdového stretnutia, vo štvrtok, 10. júla 2025 

o 9.00 h so začiatkom na Dlhej ulici (pod parkom Skotňa) vo veci riešenia rozšírenia 

verejného osvetlenia v lokalite parku a tiež ďalších požiadaviek obyvateľov vo VVO č. I.  

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0 

6) Členovia VVO č. I. vyjadrujú poďakovanie úseku verejnej zelene TSMPD za vypílenie 

suchých tují v centre mesta pri „starom podchode“. Zostáva však požiadavka znížiť výšku 

živého plota na min. cca 60 – 70 cm, aby sa znemožnil pobyt bezdomovcom za kríkmi, 

kde neprestajne jedia, pijú, sedia alebo ležia zakrytí kartónmi. Toto miesto je v zornom 
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poli všetkých mestom tranzitujúcich motoristov i peších. Denne sú tam tiež odstavené 

nákupné vozíky – buď prázdne alebo so železným šrotom. 

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0 

7) Členovia VVO č.I žiadajú výmenu zlomenej časti lavičky na ihrisku Dopravko na 

Gazdovskej ulici a náter čiar a prechodov na cestičkách ihriska. Podnet nahlásený aj cez 

FB stránku Detské ihriská Prievidza. (Príloha č. 1.). 

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0 

K bodu 4) 

Na záver predsedníčka VVO č. I. p. PaedDr. Kvetoslava Ďurčová poďakovala za 

účasť a spoluprácu všetkým zúčastneným a zasadnutie VVO č. I. ukončila. 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová 

predsedníčka VVO č. I. 

Zapísala: Ing. Darina Majdanová- zapisovateľka VVO č. I. 
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Príloha č.1. 
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